

東華三院馬振玉紀念中學  
活動通告 132/22-23  
「參觀香港理工大學」活動

敬啟者：

為協助同學及家長對升讀本地大學有更深入的认识，本校將舉辦「參觀香港理工大學」活動，有關活動詳情臚列如下：


日期：	六月二十四日（星期六）
時間：	上午 8:00 – 下午 3:00
地點：	香港理工大學（香港九龍紅磡香港理工大學）
集合時間及地點：	上午 8:00 / 學校有蓋操場
解散時間及地點：	下午 3:00 / 元朗鐵路站
交通：	學校提供來回程交通
費用：	全免（原價\$65/學生，交通及午膳費用由學校資助）
活動內容：	1. 參觀校園（孔子學院及護理訓練實驗室） 2. 了解不同學系之課程內容及收生要求 3. 與理大學生進行交流
備註：	1. 學生必須穿著本校之運動服 2. 參加者須自備水樽及防曬用品

請於六月十九日（星期一）或之前將已填妥之回條逕交陳凱芝副校長，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9833 與陳凱芝副校長聯絡。

此致  
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



  
謹啟  
(陳妙霞)

二零二三年六月十三日

東華三院馬振玉紀念中學  
活動通告 132/22-23  
「參觀香港理工大學」活動

班號：\_\_\_\_\_

敬覆者：本人為 \_\_\_\_\_ 班學生 \_\_\_\_\_ 之家長，已知悉上述通告之內容。本人

- 同意敝子弟參與是次活動。  
 不同意敝子弟參與是次活動。

此覆  
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_

學生聯絡電話：\_\_\_\_\_

家長聯絡電話：\_\_\_\_\_

二零二三年 月 日  
簽妥之回條請交回陳凱芝副校長

TWGHs C.Y. Ma Memorial College  
Activity Circular 132/22-23  
Visit to the Hong Kong Polytechnic University

13<sup>th</sup> June 2023

Dear Parents

In order to help students and parents understand the specific faculties and programmes in local universities and set clearer goals of career planning, our school has organised a visit to the Hong Kong Polytechnic University. Details of the visit are as follows:

Date	:	24 <sup>th</sup> June 2023 (Saturday)
Time	:	8:00am to 3:00pm
Venue	:	The Hong Kong Polytechnic University (Hung Hom, Kowloon)
Gathering time and venue	:	8:00 am at School Covered Playground
Dismissal time and venue	:	3:00 pm at Yuen Long Station
Transportation	:	Coach services will be provided by the school.
Fee	:	Free of charge (Original price \$65/student, full sponsorship of the transportation and lunch fees will be provided by the school.)
Activities	:	<ol style="list-style-type: none"><li>1. Campus tour (including the Confucius Institute of Hong Kong and Nursing Lab)</li><li>2. Understand the curriculum and entrance requirements of different faculties and departments</li><li>3. Sharing with PolyU students</li></ol>
Remarks	:	<ol style="list-style-type: none"><li>1. Students have to wear the school PE uniforms.</li><li>2. Students should bring their own water bottles and sunblock.</li></ol>

Please return the signed reply slip on or before 19<sup>th</sup> June 2023 (Monday) to the Vice Principal, Ms Chan Hoi Chi. Please free feel to contact Ms Chan Hoi Chi on 2443 9833 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha  
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.